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DAGORDNING 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-09-25 

KL. 17:15.  
 

Närvarande:  
 

Jasmine Carlsson    Ordförande  
 

Ellinore Rosvall    Utbildningsansvarig tillika sekreterare 

 
Adam Rämmal   Vice ordförande studieutskottet 

 

Wojciech Dzialo   Ledamot  
 

Melker Bååth    Ledamot  

 
Albin Högberg    Ledamot  

 

Sofia Hallgren    Ledamot  
 

Elvira Lind    Ledamot  

 
Isak Sandell    Ledamot  

 

Etty Sanner   Ledamot  
 

Lovisa Loveby    Ledamot  

 
Irma Flores    Ledamot  

 

Jesper Doherty    Ledamot  
 

 

1 §     MÖTETS ÖPPNANDE  
          Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:19.  

 

2 §     VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR HT 23 
 

Rådet beslutade 2023-08-29 

Att  välja Adam Rämmal till ständig justerare tillika rösträknare för HT23.  

 

3 §     GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
  

Kallelsen utgick 2023 – 09–18 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Rådet beslutade  

  

Att godkänna kallelseförfarandet. 

  

4 §     ADJUNGERINGAR 
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Ingen adjungerades.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
      Bilaga: Dagordning  

      

       Rådet beslutade  

 

Att fastställa föredragningslistan med tillägget av nya § 11 (tillsättandet av två 

representanter till referensgruppen).  

    

 

6 § FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 
       Bilaga: Protokoll 2023-08-29.  

       

        Föregående mötesprotokoll, 2023-08-29, är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

        Rådet beslutade  

  

        Att lägga protokoll 2023-08-29 till handlingarna. 

 

   

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  
 

Ordförande och utbildningsansvarig meddelar:  

• Hållit stämma! Nu kan vi välkomna Tuva, Jesper och Irma!  

• Ämbetsmannautbildning. 

• Internat fakultetsnämnden med huvudfokus att diskutera verksamhetsplanen.  

• Omtentamenstillfällen. Det kommer att tillkomma ytterligare ett tentamenstillfälle 

som kommer under våren. Mer info kommer. 

• Studiebevakarnätverket är i gång och det diskuteras hur upplägget ska vara samt 

vilken funktion nätverket ska fylla. 

• Utbildningsutskott – diskussion om verksamhetsplanen.  

 

Lovisa Loveby meddelar: 

• Uppdatering från slutkursråd T5. Bland annat utdaterad kurslitteratur och positivt 

med PM-föreläsning.  

• Bättre helhetsrättning. 

• Case var ett stressigt moment men ändå ett bra inslag.  

• Använda tekniken bättre!  

• Närvarat på dispensnämnden.  

• KAP – obligatoriska moment ska ersättas. Ordförande kontaktar prefekt.  

 

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 
 

Rådet beslutade  

 

Att välja Jesper Doherty till terminsskyddsombud för Lantmäteriprogrammet.  
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Beslutet fattades 2023- 09 – 10.  

  
          Rådet beslutade  

 

      Att protokollföra beslutet och lägga det till handlingarna.  

 

9 § ARBETSORDNING FÖR STUDIERÅDET  
    Bilaga: Arbetsordning för studierådet 

     
Arbetsordningen har uppdaterats med ett par redaktionella ändringar samt med en 

omskrivning av stycket om terminsskyddsombud. 
 

Rådet beslutade  

 

Att  anta arbetsordningen för studierådet med de nya formuleringarna. 

  

 

10 § SEKRETESSAVTAL 
    

Ledamöterna signerade sekretessavtal.  

 

11 § BESLUTSPUNKT: TILLSÄTTANDE AV TVÅ 

REPRESENTANTER TIll REFERENSGRUPPEN 
 

Förslag: Utbildningsansvarig tillika sekreterare, Ellinore Rosvall och Vice ordförande 

för studierådet, Adam Rämmal.  

 

Rådet beslutade  

Att tillsätta Ellinore Rosvall och Adam Rämmal som representanter till referensgruppen. 

 

12 § TILLSÄTTA ARBETSGRUPPER  

     
Förslag på arbetsgrupper:  

• Lantmäterigrupp. Helhetsomtag om studiebevakningen. Isak och Jesper.  

• IT-grupp. Albin, Ellinore, Adam. 

• AI-grupp. Adam, Melker, Jasmine.    

• Internationella studenter/ samarbete med ELSA. Elvira, Sofia, Tuva.  

• Arbetsbelastning, seminarium/föreläsning. Wojtek, Tuva, Albin.  

• Arbetsmiljö/studiemiljö, t.ex. lokalfrågor och rapport om studiemiljö. Ellinore, 

Wojtek, (Edward.) 

• Feedbacksgrupp på examination (inklusive resultatlistor). Etty, Lovisa och Irma.  

•  Uppföljning trygghet. Irma, Ellinore, Jasmine.  

 

Rådet beslutade  
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Att tillsätta arbetsgrupperna enligt ovan, samt att preliminärt bestämma vilka ledamöter 

som ska sitta i respektive arbetsgrupp. Eftersom alla ledamöter inte närvarade kommer 

ett PC-beslut att skickas ut för att formellt besluta.  

 

 

13 § UNDERFINANSIERING AV JURISTUTBILDNINGARNA 
Bilaga: Länk: https://www.dn.se/debatt/statens-snalande-riskerar-att-ga-ut-over-     

rattssamhallet/  
 Föredragande: Albin Högberg 

 

Diskussion om underfinansieringen av juristutbildningarna.  

 

Vad kan vi göra?  

• Någon form av debattartikel. Vår utbildning behöver mer pengar.  

• Samarbete med HumSam, juridiska fakulteten och JURO? 

• Internt – var står JF?  

• Resursbrister.  

• Brådskande.  

   

Ordförande och utbildningsansvarig kommer att formulera ett utkast med idéer inför 

JURO-mötet som kommer att vara i Uppsala den 14/10.  

 

14 § ÄNDRAD MALL FÖR KURSVÄRDERINGAR 
    Bilagor: ”Ursprunglig mall” och ”Förslag på ny mall”.  

              Föredragande: Albin Högberg 

 

            Rådet diskuterade förslaget och hade inte några större synpunkter.  

Framför allt är det bra att den är kortare för att fler studenter ska orka ta sig tiden att 

svara på enkäten. Diskussion om vilken information kursvärderingen ska ge. 

 

Ordförande och utbildningsansvarig kommer att diskutera det vidare på 

utbildningsutskottet nästkommande vecka.  

       

 

15 § INFO OM STUDIERÅDSUTBILDNING  
    Föredragande: Ellinore Rosvall  

• Kort information om studierådsutbildningen mån den 2/10.  

• Utbildningen är obligatorisk och alla som sitter i studierådet ska genomgå den.  

• Utbildningen syftar till att tydliggöra arbetsuppgifter, att alla ska vara införstådda 

med arbetsuppgifterna som kommer med att vara studiebevakare samt att ni ska veta 

vem ni ska kontakta vid olika situationer.  

• Utbildningen beräknas att som allra längst vara i en timme. 

 

16 § TILLÄGG PÅ FRÅGOR ATT DRIVA UNDER TERMINEN  
    Rådet har inte några tillägg på frågorna som ska drivas under terminen.  

 

17 § ÖVRIGA PUNKTER  

https://www.dn.se/debatt/statens-snalande-riskerar-att-ga-ut-over-%20%20%20%20%20rattssamhallet/
https://www.dn.se/debatt/statens-snalande-riskerar-att-ga-ut-over-%20%20%20%20%20rattssamhallet/
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• Diskussion om att införa en Casegrupp (konsultverksamhet). Det skulle i så fall vara 

en praktisk färdighetsträning. Rådet beslutade att se vidare på det här och om det 

skulle finnas någon möjlighet.  

 

18 § ORDET FRITT 

 

19 § MÖTETS AVSLUTANDE 
 

   Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:16.  


